
 

 

  

 

Årsmøte i Lunner Arbeiderparti 
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Dagsorden for årsmøtet 2024 

Dato: 01.03   Sted: Gamleskolen, Harestua 

 
 
Årsmøtesaker: 
 
 Sak 1 Åpning  
   Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

 Sak 2 Konstituering 
   Valg av referent, ordstyrer og protokollunderskriver 

 
 Sak 3 Årsberetninger  
   Styrets årsberetning 
   Kommunestyregruppas årsberetning 
   Fylkesrepresentantens beretning 
 
 Sak 4 Regnskap 2023 
 
 Sak 5 Budsjett 2024 
 
    Sak 6  Arbeidsplan for 2024 
 

   Sak 7      Øvrige politiske saker 
  
 Sak 8 Valg 
  



 

 

 
Sak 1 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling er kunngjort på hjemmesida til Lunner Arbeiderparti, på vår Facebook-side, 
på epost og SMS til medlemmene to ganger.  

 
Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes 
 

Sak 2 Konstituering 
Valg av referent, ordstyrer og 2 protokollunderskrivere. 

 
Sak 3 Årsberetninger: 

Styrets årsberetning for 2023 
 

1. Medlemstall   
Pr 31.12.2023 var vi 101 medlemmer, av dette 9 nye medlemmer som totalt gir oss 
en positiv vekst på 3 medlemmer i 2023.  

 

2. Lokallagets tillitsvalgte i 2023: 
 
2.1 Styret: 
 Leder:    Nils Erik Mossing  
 Nestleder:   Mari Lehne Lier 
 Sekretær:   Vibeke Engerdalen     
 Kasserer:   Hege Bogfjellmo 
 Fagligpolitisk kontakt: Martin Fægri 
 Medlemsansvarlig:  Thor Sparby 

Styremedlem:   Katrine Fossheim  
Styremedlem:   Harald Tyrdal 
Styremedlem AUF:  Vilde Gjesdal 
1. varamedlem:  Olaf Haakenstad 
2. varamedlem:  Hanne Gabrielsen 
3. varamedlem:  Camilla Fossheim 
4. varamedlem:  Geir André Olsen 
5. varamedlem:  Per Høiby 

 
Valgkomité:     
 Leder:    Thor Sparby 
Medlem:   Terje Vestby 
Medlem:   Liv-Jorunn Bogfjellmo Haug     

 
 
 
 



 

 

 

2.2. Våre representanter i kommunestyret: 
2.3.  

2.3.1. Før valget: 

1. Harald Tyrdal   Ordfører 
2. Nils Erik Mossing  Gruppeleder 
3. Renate Michaelsen 
4. Vibeke Engerdalen 
5. Geir André Olsen 
6. Liv-Jorunn Bogfjellmo Haug 
7. Terje Vestby 
8. Hanne Gabrielsen 
9. Thor Sparby 
10. Olaf Haakenstad 

Etter valget:  

1. Harald Tyrdal   Ordfører 
2. Mari Lehne Lier  Gruppeleder 
3. Geir André Olsen 
4. Hanne Gabrielsen 
5. Thor Sparby 
6. Liv- Jorunn Bogfjellmo Haug 
7. Katrine Petra Fossheim 
8. Per Høiby 
9. Renate Michaelsen 
10. Elin Skovly 
11. Olaf Haakenstad 

Vara som har møtt: Øyvind Brænd (3 møter), Kathrine Fossheim (3 møter), Per Høiby (4 
møter), Mari Lehne Lier (1 møte), Vibeke Engerdalen (1 møte, etter valget), Vilde Gjesdal (1 
møte, etter valget), Camilla Fossheim (1 møte, etter valget), Lindy Aasgaard (1 møte, etter 
valget) 

 
 
 
 
 
 



 

 

 

2.4. Øvrige råd og utvalg: 
2.4.1. Formannskapet før valget: 

Leder   Harald Tyrdal 
Medlem  Nils Erik Mossing 
Medlem  Hanne Gabrielsen 
1. vara   Geir André Olsen 
3. vara  Renate Michaelsen 
5. vara  Olaf Haakenstad 

Etter valget: 
Leder   Harald Tyrdal 
Medlem  Mari Lehne Lier 
1. vara  Geir André Olsen 
2. vara  Hanne Gabrielsen 

      3. vara  Olaf Haakenstad 
 4. vara  Renate Michaelsen 

 
2.4.2. Kontrollutvalget før valget: 

 Medlem  Terje Vestby 
 Vara   Beate Gabrielsen 
Etter valget: 

Medlem  Terje Vestby 
 Vara   Sonja Gjesdal 
   Nils Erik Mossing 
 

2.4.3. Livsløpsutvalget før valget: 
Leder  Hanne Gabrielsen      
Medlem  Olaf Haakenstad 
  Geir André Olsen   
Vara   Thor Sparby 
  Katrine Petra Fossheim 
  Hege Tømmerstigen 
  Øyvind Brænd 
  Nils Erik Mossing 

 Etter valget: 
Leder  Hanne Gabrielsen  
Medlem Kathrine Fossheim     
  Olaf Haakenstad 
Vara  Renate Michaelsen   
  Jan Kopperud 
  Liv Jorunn Bogfjellmo Haug 
  Vilde Gjesdal 

 
 



 

 

2.4.4. Plan og utviklingsutvalget før valget 
Nestleder Thor Sparby       
Medlem Renate Michaelsen 
Vara  Geir André Olsen 
  Vibeke Engerdalen 
  Per Høiby 
  Øyvind Brænd 

Etter valget: 
Leder  Geir André Olsen       
Medlem Renate Michaelsen 
Medlem Thor Sparby 
Vara   Elin Skovly 
  Liv Jorunn Bogfjellmo Haug 
  Olaf Haakenstad 
  Per Høiby 
  Vilde Gjesdal 

 
2.4.5. Partssammensatt utvalg før valget 

Leder  Harald Tyrdal 
Medlem Hanne Gabrielsen 

Etter valget 
Leder  Harald Tyrdal 
Medlem Mari Lehne Lier 

 
2.4.6. Hadeland interkommunale politiske råd før valget 

Medlem Harald Tyrdal 
Vara   Nils Erik Mossing 

Etter valget 
Medlem Harald Tyrdal 
Vara   Mari Lehne Lier 

 
2.4.7. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne før valget 

Nestleder Aage Gjesdal 
Vara  Katrine Petra Fossheim 

Etter valget 
Leder  Aage Gjesdal 
Vara  Katrine Petra Fossheim 

 
2.4.8. Lunner eldreråd før valget 

Leder:   Olaf Haakenstad 
Vara  Per Høiby 

Etter valget 
Leder:   Olaf Haakenstad 
Vara  Per Høiby 

 



 

 

3. Lokallagets arbeid i 2023 

 
3.1 Generelt 

2023 har vært et valgår, og lokallagets arbeid har i all hovedsak vært fokusert rundt 
forberedelser og gjennomføring av det med alt det innebærer.  
Det endte med et strålende resultat for oss hvor vi økte oppslutningen, fikk et nytt 
mandat og gikk dermed imot de nasjonale trendene.  Og ikke minst - vi sikret 4 nye år 
med Harald som ordfører! 
Med så mye fokus og energi konsentrert rundt valgkamp har det naturlig vært 
mindre annen aktivitet på medlemsfrontet, - det skal vi å fokusere mye på i 2024.   

 
3.2 Styremøter 

Styret har i 2023 hatt 9 styremøter, og da styret også har vært valgkamputvalg har 
styremøtene også vært preget av dette.  
 

3.3 Møter/arrangementer 
          Årsmøte Lunner AP 

Vårt årsmøte ble holdt fysisk den 20.februar på Lunner rådhus og gjestetaler var 
fylkesrådslederkandidat Hoda Imad. Hun holdt en god appell som pekte på at det 
ligger en litt mørk sky over verden og at mye dessverre går i feil retning. I kjølvannet 
av pandemien ser vi at mange sliter, spesielt unge, og familier slitere med økte 
levekostnader.  Men samtidig er det slik at det er nå vår politikk trengs. Vi har tatt 
landet gjennom og ut av kriser tidligere og skal gjøre det igjen! Etter Hodas innlegg 
ble det debatt tid for spørsmål og andre innspill. Hun fikk ros fra salen for en meget 
god tale. 

 
Medlemsmøter 
 Vi avholdt vårt nominasjonsmøte i januar for å velge kandidater til kommune og 
fylkestingsvalget, og det har også vært gjennomført medlemsmøter med både 
valgkamp kick-off og valgkampevaluering.  
Da det har vært et pågående arbeid i hele 2023 har vi også behandlet 
Kommuneplanens arealdel 2023 – 2040 i disse medlemsmøtene.  
Vi gjennomførte i tillegg et åpent medlemsmøte med grunnskollering i mars, som ble 
fulgt opp av to skoleringssamlinger for våre listekandidater slik at de skulle være best 
mulig rustet før valgkampen. Vi avsluttet året som vanlig med medlemsmøte med 
diskusjoner rundt kommunedirektøren sitt forslag til økonomi- og handlingsplan for 
2024–2027 med budsjett for 2024. 
 
 
 



 

 

Årsmøte Akershus AP 
Årsmøte i Akershus Ap ble avholdt 18.mars på Jessheim. Det var Mari, Katrine, Hege, 
Harald og Nils Erik som representerte Lunner. Det ble et godt årsmøte som ble åpnet 
av næringsminister Vestre. Gode diskusjoner og debatter endte i fine uttalelser 
innenfor blant annet med tema; Forskjellene må̊ ned, arbeids- og sosialpolitikken må̊ 
styrkes, En rettferdig og klimavennlig samferdselspolitikk, En mer rettferdig 
boligpolitikk, Mer politisk kraft i energipolitikken og mer grønn energi, Vår felles 
helsetjeneste, og en styrket folkehelse, Internasjonal solidaritet og  En 
sosialdemokratisk og solidarisk rusreform 
Ekstra hyggelig for Lunner var det at store deler av vårt eget årsmøtevedtak ang 
strøm (Strømselskapenes rolle i kraftmarkedet) ble vedtatt etter at Harald 
opprettholdt vårt forslag på dag 2, på tross av at redaksjonskomiteen i stor grad 
hadde redigert det bort i sin innstilling.  
 
Andre møter/arrangementer 
1. Mai 2023 
Det var tradisjonelle arrangementer fra morgenen på Grindvoll med Vestre Lunner 
musikkforening, solidaritetsgudstjeneste i Lunner kirke og blomsternedleggelse ved 
minnesmerket etter 22 juli på Roa. 
På ettermiddagen inviterte vi til møte i kafeen på Lunner omsorgssenter på Harestua. 
Det ble et svært godt besøkt arrangement, med strålende taler for dagen ved 
ordfører og gjestetaler stortingsrepresentant Åsmund Aukrust.  Det var flotte 
appeller fra Norsk Folkehjelp, ved Elin Skovly og Hadeland AUF, ved Vilde Gjesdal.  
I tillegg ble det markert at kommunestyrerepresentant og leder av eldrerådet, Olaf 
Haakestad rundet 70 år, og at Solveig Fossheim har vært medlem av partiet i 40 år. 
Hun fikk overrakt blomst og diplom fra vår ordfører og Åsmund Aukrust. 
 
Hadeland Pride 
Sammen med Innlandet Arbeiderparti var vi medarrangør av Hadeland Pride på Gran 
29.juli. Det ble et flott arrangement med god deltakelse både i paraden og på 
arrangementet på torget, med appeller av blant annet ordfører Harald Tyrdal. 
 
Solidaritetsdag for Palestina 
29.11 er FNs Solidaritetsdag for Palestina og vi arrangerte sammen med AUF, SV, 
Rødt, Norsk Folkehjelp og en tverrpolitisk samling på Harestua som en 
støtteerklæring til det Palestinske folk. Stein Guldbrandsen, tidligere med i 
Fagforbundets sentrale ledelse med ansvar for solidaritetsarbeid holdt hoved 
appellen. Guldbrandsen har besøk Palestina mange ganger. Det ble en verdig 
markering med godt oppmøte, tross skikkelig dårlig vær!  
 
Markering i forbindelse med terrorangrepet 22.7. ved minnesmerket på Roa 
Det ble også i år lagt ned blomst ved minnesmerket ved ungdomsskolen ved leder. 
 
 
 



 

 

 
Besøk 
31. mars var Næringsminister Jan Christian Vestre på «Hadelandsturne», og etter 
besøk på Hapro i Gran og Hadeland Glassverk på Jevnaker, valgte han å toppe dagen 
hos oss i Lunner.  Vi hadde invitert han til Hadelandhagens lokaler på Harestua for å 
høre om og lære mer om all den spennende aktiviteten som foregår i forbindelse 
med Solobservatoriet. Næringsministeren ble svært imponert og inspirert, og har 
fulgt opp besøket med blant annet å være med på å tilrettelegge for et seminar for 
Solobservatoriet på Stortinget. 
 
17. august fikk vi besøk av vår nye kulturminister Lubna Jaffery. Vi hadde invitert også 
henne til Hadelandhagens lokaler på Harestua for å høre om de forskjellige 
aktivitetene Solobservatoriet bedriver. Det ble et svært hyggelig møte hvor 
ministeren kom med gode innspill og tilbakemeldinger til gjengen om hvordan gå 
videre i prosessen. 
 

3.4 Informasjonsarbeid 
Vi benytter vår hjemmeside, i tillegg til Facebook og Instagram som vår viktigste 
informasjonskanaler. Lunner Arbeiderparti har 830 følgere på Facebook og styret 
legger mye vekt på at Facebook og hjemmesiden vår skal være aktuell og oppdatert, 
slik at de som ønsker å følge med hva som skjer i Lunner AP kan bruke disse som sine 
fremste informasjonskanaler.  
Informasjon til medlemmer og sympatisører er fortsatt et utviklingsområde og er 
viktig for at vi skal nå flest mulig. I tillegg er det slik at medlemsmøter blir innkalt via 
mail, SMS og styret oppfordrer medlemmene til å sjekke at de har registrert epost og 
mobilnummer for å sikre at de mottar informasjon fra partiet. 
 

3.5 Kommunevalg 
Vi gjorde vi et godt valg, kanskje bedre enn mange trodde, og gikk kraftig imot de 
nasjonale trendene! Oppsummert endte valgkampen med et strålende resultat hvor 
vi økte oppslutningen med 5,2% og endte med det strålende resultatet 42,4%. Det 
gav oss et nytt mandat og ikke minst - vi sikret vi 4 nye år med Harald som ordfører! 
Valgresultatet gav oss et bredt forhandlingsrom, og vi kunne valgt flere løsninger, 
men vi valgte å gå til Sp først da vi har samarbeidet godt i de siste periodene. 
  
Det ble gjennomført skolering for alle kandidatene i tre runder, og spesielt de nye gav 
utrykk for at det gav en trygghet i valgkampen. Styret fungerte som valgkamputvalg 
og Mari Lehne Lier som valgkampleder var ansvarlig for den praktiske 
gjennomføringen. Valgkampen var som tidligere helt avhengig preget av at noen 
ildsjeler stod på ekstra, noen vi må jobbe ekstra med til de neste valgkampene. Men 
vi var godt representert i alle deler av kommunen i den intensive delen av 
valgkampen og fikk i all hovedsak gjennomført de planlagte arrangementene. 
Valgkampen både lokalt og for fylket ble ellers evaluert på eget medlemsmøte 18.10. 

 



 

 

4. Beretning fra kommunestyregruppa 

Kommunestyret avholdt 15 møter og har behandlet 176 saker i 2023.   
Kommunestyrearbeidet frembringer mye engasjement rundt mange ulike saker, og vi 
opplever at kommunestyregruppa og utvalgene arbeider svært grundig og konstruktivt.  
Vi er inne i en «dyrtid» som har krevet mye oppmerksomhet på vegne av våre 
innbyggere og generelt for kommunens økonomi.   
Trygg økonomisk er nøkkelen til at vi kan ha fokus på vårt valgprogram og løfte opp de 
viktige sakene vi har gått til valg på. I tillegg skal vi også fortsette den gode utviklingen 
som kommunene har hatt de siste periodene. 

 
I forkant av hvert kommunestyremøte har gruppa avholdt gruppemøter hvor vi har gode 
og grundige drøftinger av saker.  

Antall møter totalt i utvalg/komiteer: 
Formannskap - 19 møter. Livsløp - 8 møter. Plan og utvikling - 8 møter   
Kontrollutvalg - 7 møter. Eldreråd - 6 møter, Råd FUNK - 6  møter. 
Partssammensatt utvalg - 10  møter   
  

Det ble som vanlig holdt felles budsjettmøte med Senterpartiet i desember på Harestua. 
Møtene 12 og 13.10. var folkevalgtopplæring og ble holdt ved Sanner hotell. 

 
Dette er de viktigste sakene vi har jobbet med i 2023:  

Kommuneplanens arealdel 2023 – 2040 Regionsamarbeid på Hadeland 

Omstilling innen Helse og mestring  LOS, ungdomsskolene 

Fra tjenesteorientering til innbyggerorientering - 
fremtidige bærekraftige tjenester 

Økte midler til forebyggende arbeid i 
grunnskolen 

Virksomhetsoverdragelse av selskapene Harestua 
Legedrift (HL) og Roa 

Økt grunnbemanning i barnehage 

Legefellesskap (RLF) til Lunner kommune Ressurser til fornying av skolebøker 

Økt grunnbemanning hjemmetjenesten Investering, oppgradering av skoler 

Vedtatt at bemanningsenhet (vikarpool) skal 
opprettes  

Økte midler til kirken 

Pårørendestrategi Tiltredelse i Barnevernvakten Romerike 

Friluftshuset Harestua- Lunner kommune Helhetlig risiko- og sårbarhetsanalyse 
Bevilget penger til videre utvikling av Frøystad-
området 

Godkjenning av utbyggingsavtale for 
Gruatoppen 

Bevilget penger til å utrede nytt svømmeanlegg 
på Roa 

Etablering av tursti langs Harestuvannet 
fra Harestua senter til Bøhrentangen 

Utvidet drift kafe LHOS Lunner 125-års feiring 

Økte midler til IKT-sikkerhet Grua kirke 100 år 

 



 

 

5. Beretning fra Fylkesrepresentanten 

Fylkesstyrets arbeid i 2023 har som for kommunepartiene i all hovedsak vært 
fokusert rundt valgkamp samt forberedelser til fylkesårsmøte og landsmøtet. 
Valget i Akershus ble preget av den nasjonale blå vinden, det ga spesielt utslag i de 
fra før veldig sterke høyre-kommunene Asker og Bærum. Men vi mistet også store 
kommuner med 100 års AP dominans, som Lillestrøm hvor H går frem 8,7% og får 
28,3 % oppslutning mot Ap sine 24%. Men den viktigste grunne til at vi ender med å 
minste så mange ordførere i Akershus er at våre naturlige samarbeidspartnere enten 
gjør svært dårlige valg, eller også «bytter side». Akershus totalt ender med 35,6% til 
H og 19% til AP, og Høyre ender da med 19 representanter i fylkestinget mot våre 10. 
Men gledelig er det likevel for Lunner at vi får inn 1 representant på borgelig side, i 
tillegg til vår egen Nils Erik Mossing.  Han blir også valgt til nestleder for fylkesting 
gruppen til AP. I en situasjon hvor vi skal være med å etablere et nytt fylke er det 
veldig flott at Lunner blir så synlig i det arbeidet. Nils Erik ble valgt til delegat på 
Landsmøtet i Oslo 5 og 6 mai.  
 
 
Forslag til vedtak:  Fremlagte beretninger godkjennes 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

Sak 4 Regnskap 2023 
 
Forslag til vedtak:  Fremlagte regnskap godkjennes 

 
Sak 5 Budsjett 2024 
 

Forslag til vedtak:  Fremlagte budsjett godkjennes 

 
Sak 6 Arbeidsplan for 2024 

• Hovedfokus i 2024 skal være organisasjonsutvikling og skolering 

• Vi skal jobbe aktivt både med program og strategi i arbeidet med forslag til 
nytt partiprogram for stortingsperioden 2025-2029 

• Styret i Lunner AP skal ha det nødvendige antall styremøter 

• Lunner AP skal delta på alle representantskapsmøter i Akershus 

• Lunner AP skal avholde minimum fire medlemsaktiviteter/temamøter i 2024 

• Det skal arbeides målbevisst for å rekruttere nye og aktive medlemmer  

• Synliggjøre Arbeiderpartiets politikk lokalt 

• Jobbe med nominasjon til Stortingsvalget i 2025 
 
Forslag til vedtak: Fremlagte forslag til arbeidsplan godkjennes 

 

Sak 7 Innmeldte saker 
 

Sak 8 Valg 
Valgkomiteen 2024 har bestått av Thor Sparby, Terje Vestby og Liv Jorunn Bogfjellmo Haug. 
 
 


